
P R O T O K Ó Ł  Nr XXIII/08

z obrad dwudziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej Cieszyna V kadencji, która odbyła się w 
dniu 29 maja  2008 r. Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej p. Wojciech 
Brachaczek. Sesja rozpoczęła się o godz. 1500,  a zakończyła o godz. 1930.

Obecni: wg załączonej listy obecności.

Porządek obrad:

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2.  Przedstawienie porządku obrad. 
3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4.  Wystąpienia zaproszonych gości. 
5.  Podjęcie uchwał w sprawie:
5.1.   ustalenia wysokości diet Radnych,
5.2.   powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Cieszynie,
5.3.   zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
         w  Katowicach pożyczki na dofinansowanie zadania: Rozbudowa i modernizacja bazy 
         sportowej SP 4 wraz z termomodernizacją obiektu,
5.4.   zmiany uchwały Nr XXVII/239/2000 z dnia 25 maja 2000r. w sprawie nadania statutu 
         Bibliotece Miejskiej w Cieszynie,
5.5.   zmiany uchwały Nr XVI/145/07 z dnia 29 listopada 2007r. w sprawie ustalenia wykazu 
         zadań inwestycyjnych w ramach wieloletnich programów inwestycyjnych na lata
         2008-2011 i zmiany uchwały X/89/07,
5.6.   udzielenia pomocy finansowej Gminie Bielsko-Biała z budżetu Gminy Cieszyn na 
         realizację zadania:  rozbudowa pomnika na Cmentarzu Komunalnym w 
         Bielsku-Białej-Kamienicy upamiętniającego walczących z okupantem niemieckim na 
         terenie Ziemi Bielskiej, Żywieckiej i Cieszyńskiej,
5.7.   wszczęcia postępowania dotyczącego nadania kategorii drogi gminnej ulicy Rzeźniczej
         w Cieszynie,
5.8.   ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. Ogrodowa),
5.9.   ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. Ks. I. Świeżego),
5.10. ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. H. Sienkiewicza),
5.11. ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. I. Kraszewskiego),
5.12. ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. K. Miarki),
5.13. zmiany budżetu Miasta na 2008 rok,
5.14. wynagrodzenia Burmistrza Miasta,
5.15. skargi Pana Eugeniusza Kozińskiego,
5.16. skargi Pana Eugeniusza Kozińskiego,
5.17. skargi Pana Eugeniusza Kozińskiego,
5.18. odwołania Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Cieszyna,
5.19. wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Cieszyna,
5.20. odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna,
5.21. wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna,
5.22. odwołania Komisji Rewizyjnej,
5.23. powołania Komisji Rewizyjnej, 
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5.24. odwołania  komisji Rady Miejskiej,
5.25. powołania komisji Rady Miejskiej.
6.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.
7.   Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i  zapytania 
      radnych.
8.   Wnioski Komisji Rady. 
9.   Oświadczenia i sprawy różne. 
10. Zamknięcie sesji. 

x x x

Przebieg obrad

Ad 1.

Dwudziesta  trzecią  sesję  Rady  Miejskiej  Cieszyna  V  kadencji  otworzył  i  prowadził 
Przewodniczący Rady Miejskiej Cieszyna Wojciech Brachaczek.
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
W sesji uczestniczyło 19 radnych.

Ad 2.

Wojciech  Brachaczek – zapytał  o  ewentualne  uwagi,  bądź propozycje  zmian w porządku 
obrad sesji.

Radni propozycji zmian do porządku obrad nie zgłosili.

Wojciech Brachaczek – wycofał z porządku obrad 3 projekty uchwał dot. skarg p. Eugeniusza 
Kozińskiego. Wyjaśnił, że po analizie dokumentów stwierdzono, iż Komisja Rewizyjna nie 
analizowała skarg, a tylko przyjęła je do wiadomości. Nie było też stanowiska Burmistrza 
Miasta odnoszącego się do skarg. W sprawie toczyła się korespondencja z Samorządowym 
Kolegium Odwoławczym, gdzie p. E. Koziński złożył skargę na Radę, a następnie z Urzędem 
Wojewódzkim. Wskutek tej  korespondencji  radca prawny rady stwierdził,  że skarga p.  E. 
Kozińskiego na Burmistrza Miasta  powinna jednak być przez Radę rozpatrzona.

Następnie poddał własny wniosek pod głosowanie.

Rada 18 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się wycofała z porządku obrad 3 projekty 
uchwały w sprawie skarg p. Eugeniusza Kozińskiego na Burmistrza Miasta Cieszyna.

Ad 3.

Wojciech Brachaczek – stwierdził,  że w regulaminowym terminie nie  wpłynęły uwagi do 
protokołu z sesji,  która odbyła się w dniu 27 marca 2008 r.  tym samym  protokół został 
przyjęty przez Radę.
Protokół ze wspólnej sesji z Radą Miejską Czeskiego Cieszyna jeszcze nie został ukończony 
ponieważ strona czeska do tej pory nie przekazała tekstu protokołu. Zwyczajowo protokół 
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spisuje  ta strona u której odbywa się wspólna sesja, zostanie on przedstawiony do przyjęcia 
na następnej sesji Rady. 

Ad 4.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż żaden z zaproszonych gości nie skorzystał z zaproszenia i 
nie przybył na sesję Rady Miejskiej Cieszyna.

Ad 5.

Wojciech Brachaczek –  stwierdził, iż korzystając ze swoich uprawnień, na podstawie  § 21 
ust.1  Statutu  Miasta  Cieszyna  dokonał  przesunięcia  dyskusji  nad  projektem uchwały  w 
sprawie wysokości diet radnych na koniec punktu 5 porządku obrad. Tym samym zmieniona 
zostaje numeracja w pkt.5.

Jan Żurek – stwierdził, iż Rada przyjęła porządek obrad, a Przewodniczący później dokonał w 
nim zmian, zapytał czy jest to prawidłowe działanie.

Wojciech Brachaczek – odpowiedział, że tak i ze względów technicznych ten punkt porządku 
obrad powinien być rozpatrywany na końcu. Zacytował § 21 ust1. 1 Statutu, który mówi, że 
Przewodniczący może zmieniać kolejność punktów w porządku obrad.

Jan  Żurek –  dodał,  że  Rada  nie  przegłosowała  jeszcze  porządku  obrad,  przyjęła  tylko 
wprowadzone do niego poprawki.

Wojciech Brachaczek – odpowiedział, że nie ma konieczność głosowania porządku obrad, bo 
tylko  zmiany  w  porządku  obrad  muszą  zostać  wprowadzone  bezwzględną  większością 
ustawowego składu Rady. 

Ad 5.1.

Wojciech Brachaczek – otwierając  dyskusję  nad projektem uchwały w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Cieszynie powiedział, że Komisja Statutowa przygotowała 
Statut  i  Regulamin  MRM  i  rekomenduje  Radzie  podjęcie  uchwały.  Dokumenty  te  były 
przedmiotem dyskusji w komisjach, poprosił komisje o opinię do projektu uchwały.  

Kazimierz  Kabiesz –  Komisja  Oświaty,  Kultury i  Sportu  analizowała  Statut  i  Regulamin 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Cieszynie i jednogłośnie poparła przyjęcie uchwały.

Florian Sikora – Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii Społecznej zapoznała się z 
projektem uchwały.

Bolesław Zemła – Komisja Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków zapoznała się z 
projektem uchwały.

Kazimierz Bogacz – Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów zapoznała się z projektem 
uchwały i wnosi do rady o jego przyjęcie.

Stefan  Rainda –  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  głosowała  za 
przyjęciem projektu uchwały.
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Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały.

Wojciech Brachaczek   – poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Uchwałę  w  sprawie  powołania  Młodzieżowej  Rady Miejskiej  w  Cieszynie  Rada  podjęła 
jednogłośnie, 19 głosami za.

Ad 5.2.

Wojciech Brachaczek – zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta z pytaniem, czy chciałby cos 
dodać  do  uzasadnienia  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  w  Wojewódzkim 
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w   Katowicach  pożyczki  na 
dofinansowanie  zadania:  Rozbudowa  i  modernizacja  bazy  sportowej  SP  4  wraz  z 
termomodernizacją obiektu.

Z-ca Burmistrza Miasta Wł. Cybulski – odpowiedział, że nie ponieważ uzasadnienie zawiera 
pełna informację.

Wojciech Brachaczek – zwrócił się do komisji o opinię do projektu uchwały.

Kazimierz Bogacz – odczytał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarki i Finansów  do 
projektu uchwały.

Stefan  Rainda –  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  przeanalizowała  projekt  uchwały  i 
zaopiniowała go pozytywnie.

Bolesław Zemła – Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały.

Florian Sikora – Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały.

Kazimierz Kabiesz – Komisja Oświaty zapoznała się z projektem uchwały.

Wojciech Brachaczek – poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki  Wodnej  w   Katowicach  pożyczki  na  dofinansowanie  zadania:  Rozbudowa  i 
modernizacja  bazy  sportowej  SP  4  wraz  z  termomodernizacją  obiektu  Rada  podjęła 
jednogłośnie, 19 głosami za.

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały.

Ad 5.3.

Wojciech  Brachaczek –  przedstawiając  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
XXVII/239/2000 z dnia 25 maja 2000r. w sprawie nadania statutu Bibliotece Miejskiej  w 
Cieszynie zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta z pytaniem, czy chciałby może rozszerzyć 
dołączone do projektu uchwały uzasadnienie.

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że nie.
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Wojciech Brachaczek – poprosił komisje o opinię do projektu uchwały.

Maria Liwczak   – zabierając głos w imieniu Komisji  Oświaty powiedziała, że Komisja po 
zapoznaniu się z projektem uchwały zaopiniowała go jednogłośnie pozytywnie.

Florian Sikora – Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały.

Bolesław Zemła – Komisja Urbanistyki przyjęła projekt uchwały do wiadomości.

Kazimierz Bogacz – odczytał pozytywną opinię Komisji Rozwoju do projektu uchwały.

Stefan Rainda – Komisja Gospodarki Komunalnej głosowała za przyjęciem projektu uchwały.

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały.

Wojciech Brachaczek – poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/239/2000 z dnia 29 listopada 2000 roku w 
sprawie  nadania  statutu  Bibliotece  Miejskiej  w  Cieszynie  Rada  podjęła  jednogłośnie,  19 
głosami za.

Ad 5.4.

Wojciech  Brachaczek –  otwierając  dyskusję nad  projektem  uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwały  Nr  XVI/145/07  z  dnia  29  listopada  2007r.  w  sprawie  ustalenia  wykazu  zadań 
inwestycyjnych  w  ramach  wieloletnich  programów  inwestycyjnych  na  lata  2008-2011  i 
zmiany uchwały X/89/07, zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta z pytaniem, czy chciałby 
uzupełnić uzasadnienie do projektu uchwały.

Z-ca Burmistrza Miasta Wł. Cybulski – odpowiedział, że nie.

Wojciech Brachaczek – poprosił komisje o opinię do projektu uchwały.

Kazimierz Bogacz – odczytał pozytywną opinię Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów.

Bolesław Zemła – Komisja Urbanistyki przyjęła projekt uchwały do wiadomości.

Stefan Rainda – Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Florian Sikora – Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały.

Kazimierz Kabiesz – Komisja Oświaty zapoznała się z projektem uchwały.

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały.

Wojciech Brachaczek – poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/145/07 z dnia 29 listopada 2007r. w sprawie 
ustalenia wykazu zadań inwestycyjnych w ramach wieloletnich programów inwestycyjnych 
na lata 2008-2011 i zmiany uchwały X/89/07 Rada podjęła jednogłośnie, 19 głosami za.

Ad 5.5

Wojciech  Brachaczek –  omówił  kolejny  projekt  uchwały  w  porządku  obrad  w  sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Bielsko-Biała z budżetu Gminy Cieszyn na realizację 
zadania:   rozbudowa  pomnika  na  Cmentarzu  Komunalnym  w  Bielsku-Białej-Kamienicy 
upamiętniającego  walczących  z  okupantem  niemieckim  na  terenie  Ziemi  Bielskiej, 
Żywieckiej i Cieszyńskiej. Następnie zwrócił się do Zastępcy Burmistrza Miasta z pytaniem, 
czy chciałby jeszcze coś dodać do uzasadnienia.

Z-ca burmistrza Miasta Wł. Cybulski – odpowiedział, że nie.

Wojciech Brachaczek – zwrócił się do komisji o opinię do projektu uchwały

Kazimierz  Bogacz –  Komisja  Rozwoju,  Gospodarki  i  Finansów  mając  na  uwadze,  że 
budowany  pomnik  upamiętni  również  walczących  z  okupantem  mieszkańców  Ziemi 
Cieszyńskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Bolesław Zemła – Komisja Urbanistyki zapoznała się z projektem uchwały.

Kazimierz Kabiesz – Komisja Oświaty zapoznała się z projektem uchwały.

Stefan  Rainda –  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.

Stefan Rainda – Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały.

Jan Żurek – zabierając głos powiedział, że sprawa ta już raz stawała na sesji Rady i uzyskała 
opinię  negatywną.  W Cieszynie  są  miejsca  martyrologii  i  Miasto dba o nie we właściwy 
sposób. Jeśli chodzi o pomnik w Bielsku – Kamienicy to pojawia się problem techniczny, bo 
co się stanie jeśli na cokole nie zostaną umieszczone wszystkie nazwiska pomordowanych 
Cieszyniaków. Nie jest przeciwko miejscom martyrologii, ale w tym przypadku ma pewne 
wątpliwości.  Komisja  Urbanistyki  uzyskała  informację,  że  mogą  się  pojawić  problemy 
dotyczące właśnie wpisania wszystkich nazwisk pomordowanych Cieszyniaków.  

Z-ca  Burmistrza  Miasta Wł.  Cybulski  –  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego  J.  Żurka 
powiedział, że w sensie formalnym ten temat nie był wcześniej rozpatrywany na sesji Rady.

Wojciech  Brachaczek –  przypomniał,  że  do  Rady wpłynęła  prośba  Starosty Bielskiego  o 
rozważenie  możliwości  wsparcia  budowy  pomnika,  która  została  skierowana  do 
zaopiniowania  przez  komisje  Rady.  Komisje  odniosły  się   wstrzemięźliwie,  co  do  tego 
pomysłu i dlatego nie nadano temu dalszego biegu.

Z-ca Burmistrza Miasta Wł. Cybulski – ponownie zabierając głos potwierdził, iż rzeczywiście 
będą wypalane nazwiska w sposób trwały w piecu tunelowym. Myśli  jednak,  iż w takim 
przypadku nie można kierować się taką logika, jaką radny J. Żurek sugeruje,  że może się 
zdarzyć, że ktoś zostanie pominięty, bo jeżeli tak, czy inaczej znajdzie się na pomniku ponad 
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100 nazwisk mieszkańców Cieszyna, to chyba warto pomóc w tej sprawie. Dokumentacja 
faktograficzna już została przygotowana, są specjalne spisy i nie powinno się zdarzyć, że ktoś 
zostanie pominięty. Spis nazwisk został sporządzony na bazie dokumentów, które istnieją oraz 
na bazie zeznań świadków.

Janina Cichomska – powiedziała, iż chciała zauważyć, że w Cieszynie powstał pomnik bez 
takich dotacji ościennych gmin, bez dotacji ze strony Rady Miejskiej Cieszyna i koszt tego 
pomnika wyniósł ponad 200 tys. zł.

Jan Żurek – zapytał, czy istnieje możliwość, aby radni przy pomocy stosownych organizacji, 
które zweryfikują listę nazwisk z Cieszyna, mogli podeprzeć swoje stanowisko w tej sprawie.

Wojciech Brachaczek   – zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta z pytaniem, w jaki sposób 
została sporządzona lista ofiar z Cieszyna.

Z-ca burmistrza Miasta Wł. Cybulski – odpowiedział, że listę można jeszcze weryfikować, ale 
w jego ocenie niegodne jest prowadzenie takiej dyskusji.

Eugeniusz Raabe – odnosząc się do wypowiedzi Z-cy Burmistrza Miasta stwierdził, iż nie 
zgadza się z takim twierdzeniem ponieważ chodzi tutaj  o rzetelność i  o to,  aby nie mieć 
później  na  sumieniu  zaniedbania,  że  parę  nazwisk  ofiar  z  Cieszyna  zostało  pominiętych. 
Przychylił się do wniosku radnego J. Żurka, aby przed podjęciem uchwały sprawdzić poprzez 
stosowne organizacje listę ofiar II Wojny Światowej z Cieszyna.

Wojciech Brachaczek   – zapytał o termin realizacji tej inwestycji.

Z-ca  Burmistrza  Miasta Wł.  Cybulski  –  odpowiedział,  że  dokumentacja  techniczna  i 
kosztorysy  są  już  gotowe,  zakończenie  zadania  planuje  się  na  jesień  tego  roku.  Co  do 
sprawdzenia  listy  z  Cieszyna  powiedział,  że  oczywiście  jest  to  jeszcze  możliwe,  uważa 
jednak, że jest to kwestia symbolu i uchwałę należałoby podjąć.

Kazimierz  Kabiesz –  stwierdził,  iż  tocząca  się  dyskusja  jest  bezprzedmiotowa,  z  drugiej 
jednak strony jest jeszcze czas aby tę listę sprawdzić.

Wojciech Brachaczek – jego zdaniem należy podjąć uchwałę,  a głosy radnych w dyskusji 
przełożyć  na pytanie  do organizatorów w jaki  sposób weryfikowana była  lista  nazwisk z 
Cieszyna i że w przypadku wątpliwości Miasto służy pomocą.

Krzysztof Kasztura – przychylił się do zdania radnego Kazimierza Kabiesza.

Jan Żurek – wycofał swój wniosek o nie podejmowanie uchwały.

Wojciech Brachaczek – poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bielsko-Biała z budżetu Gminy 
Cieszyn na realizację zadania:  rozbudowa pomnika na Cmentarzu Komunalnym w Bielsku-
Białej-Kamienicy upamiętniającego walczących z okupantem niemieckim na terenie Ziemi 
Bielskiej,  Żywieckiej  i  Cieszyńskiej  Rada  podjęła  17  głosami  za,  przy  1  głosie 
wstrzymującym się.
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Ad 5.6.

Wojciech Brachaczek – przedstawił  kolejnych 6 projektów uchwał,  które dotyczą dróg w 
mieście. 
Pierwszy  projekt  mówi  o  wszczęciu  postępowania  dotyczącego  nadania  kategorii  drogi 
gminnej  ulicy  Rzeźniczej,  pozostałe  5  projektów  dotyczy  ustalenia  przebiegów  dróg 
gminnych  dla  ulic:  Ogrodowej,  Ks.  Ignacego  Świeżego,  Henryka  Sienkiewicza,  Ignacego 
Kraszewskiego i Karola Miarki.
Zwrócił  się  do  Z-cy  Burmistrza  Miasta  z  pytaniem,  czy  chciałby  jeszcze  coś  dodać  do 
uzasadnień dołączonych do projektów uchwał.

Z-ca Burmistrza Miasta Wł. Cybulski – odpowiedział, że nie.

Wojciech Brachaczek – poprosił komisje o opinię do projektów uchwał.

Bolesław Zemła – Komisja Urbanistyki rekomenduje podjęcie wszystkich uchwał.

Stefan  Rainda –  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  pozytywnie  zaopiniowała  wszystkie 
projekty uchwał.

Kazimierz Bogacz – odczytał pozytywna opinię do wszystkich 6 projektów uchwał.

Kazimierz Kabiesz – Komisja Oświaty zapoznała się z projektami uchwał.

Florian Sikora – Komisja Zdrowia zapoznała się z projektami uchwał.

Rada nie podjęła dyskusji nad projektami uchwał.

Wojciech Brachaczek – kolejno poddawał pod głosowanie projekty uchwał.

Uchwałę w sprawie wszczęcia postępowania dotyczącego nadania kategorii  drogi gminnej 
ulicy Rzeźniczej   w Cieszynie Rada podjęła jednogłośnie, 19 głosami za.  

Ad 5.7.

Uchwałę  w  sprawie  ustalenia  przebiegu  drogi  gminnej   (ul.  Ogrodowa)  Rada  podjęła 
jednogłośnie, 19 głosami za.

Ad 5.8.

Uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. Ks. I. Świeżego) Rada podjęła 
jednogłośnie, 19 głosami za.

Ad 5.9.

Uchwałę w sprawie  ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. H. Sienkiewicza) Rada podjęła 
jednogłośnie, 19 głosami za.
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Ad 5.10.

Uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej  (ul. I. Kraszewskiego) Rada podjęła 
jednogłośnie, 19 głosami za.

Ad 5.11.

Uchwałę  w  sprawie  ustalenia  przebiegu  drogi  gminnej   (ul.  K.  Miarki)   Rada  podjęła 
jednogłośnie, 19 głosami za.

Ad 5.12.

Wojciech Brachaczek – zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta z pytaniem, czy chciałby coś 
dodać do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2008 rok.

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – odpowiedział, że nie.

Wojciech Brachaczek - zwrócił się do komisji o opinię do projektu uchwały.

Kazimierz  Bogacz –  Komisja  Rozwoju  Gospodarki  i  Finansów  przeanalizowała  projekt 
uchwały jednogłośnie i zaopiniowała go pozytywnie.

Stefan Rainda – Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Bolesław Zemła   – Komisja Urbanistyki przyjęła projekt uchwały do wiadomości.

Kazimierz Kabiesz – Komisja Oświaty przyjęła projekt uchwały do wiadomości.

Florian Sikora – Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały.

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały.

Wojciech Brachaczek – poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Uchwałę  w  sprawie  zmiany budżetu  Miasta  na  2008  rok  Rada  podjęła  jednogłośnie,  19 
głosami za.

Ad 5.13.

Wojciech Brachaczek – przedstawił projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza 
Miasta.
Radni otrzymali  projekt  uchwały w raz z uzasadnieniem, który mówi o wejściu  w życie 
rozporządzenie  Rady Ministrów z  dnia  22 kwietnia  br.,  które  zmienia  rozporządzenie  w 
sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, 
starostwach powiatowych i urzędach marszałkowskich. W związku z powyższym proponuje 
podjęcie  uchwały zgodnie  z  przedstawionym radzie  projektem,  biorąc  pod  uwagę  wzrost 
przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia wg danych GUS-u  od  III kwartału 2006 do I 
kwartału roku  2008 o 27,6% i biorąc również pod uwagę fakt, że wynagrodzenie Burmistrza 
w dotychczasowej wysokości pozostawało bez zmiany od października 2004 roku. 
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Wie, że pojawiły się tutaj pewne wątpliwości w związku z tym poprosił  Z-cę Burmistrza 
Miasta  o  przedstawienie  informacji  jak  wyglądała  kwestia  wynagrodzeń  w  jednostkach 
miejskich,  a  przede  wszystkim  w  Urzędzie  Miejskim,  za  okres  od  roku  2004  do  dnia 
dzisiejszego.

Z-ca Burmistrza Miasta J. Matuszek – zabierając głos powiedział, że nie potrafi szczegółowo 
powiedzieć  jak  kwestia  podwyżek  wyglądała  od  roku  2004  i  mogłyby  się  pojawić 
przekłamania, tak daleko wstecz nie analizował tego problemu.  Jeśli natomiast chodzi o lata 
2006 i 2007 to w jednostkach miejskich i  Urzędzie Miejskim były 3 podwyżki.  Na początek 
roku 2007 o 3%,  od września 2007 Rada zdecydowała o tym żeby podnieść wynagrodzenia o 
kolejne 10%, zaś na ten rok w Budżecie Miasta przewidziana została podwyżka w wysokości 
2,3%. Rachunkiem składanym dochodzi się w ten sposób do wskaźnika 15,9% wzrostu płac. 
Trzeba zaznaczyć, że był to wzrost płac zapisany bezpośrednio w uchwałach, zaś niektóre 
jednostki,  w których wynagrodzenia  były niższe  te  podwyżki  miały w stopniu  wyższym. 
Dotyczy  to  przede  wszystkim  placówek  oświatowych,  żłobków  miejskich,  Szkolnego 
Schroniska  Młodzieżowego  i  Domu  Spokojnej  Starości.  Jeżeli  chodzi  o  sam  Urząd  to 
podwyżki  były  realizowane  w  podobny  sposób,  przy  czym  mówi  się  tutaj  o  średnim 
wskaźniku wzrostu. jeśli chodzi o wskaźniki indywidualne to były one troszkę odbiegające od 
tego co przedstawił bo nie wszyscy mieli równe podwyżki. Wyłączając kierownictwo Urzędu 
najniższa podwyżka wynosiła 12,27%, najwyższa to 100% wynagrodzenia. 

Wojciech Brachaczek – zwrócił się do komisji o opinię do projektu uchwały.

Kazimierz Bogacz – Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów stosunkiem głosów 2 za i 2 
wstrzymujące się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Stefan Rainda – Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła projekt uchwały do wiadomości.

Bolesław Zemła – Komisja Urbanistyki przyjęła projekt uchwały do wiadomości.

Kazimierz Kabiesz – komisja Oświaty przyjęła projekt uchwały do wiadomości.

Florian Sikora – Komisja Zdrowia zapoznała się z projektem uchwały.

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały.

Wojciech Brachaczek – poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Za uchwałą głosowało 8 radnych, 11 głosowało przeciw.

Wojciech Brachaczek – stwierdził, iż uchwała została odrzucona.

Ad 5.14.

Wojciech  Brachaczek –  poinformował,  że  kolejne  punkty  porządku  obrad  zostały 
wprowadzone przez niego do porządku obrad w związku z wnioskiem jaki wpłynął w dniu 20 
maja br. na jego ręce. Podpisany przez siedmiu radnych wniosek o wniesienie do porządku 
obrad sprawy odwołania Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczących oraz komisji Rady 
Miejskiej w ich dotychczasowych składach.  Jednocześnie podpisani pod wnioskiem radni 
wystąpili  z  inicjatywą  uchwałodawczą  i  wnieśli  o  zamieszczenie  w  porządku  obrad 
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stosownych projektów uchwał w sprawie odwołania Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
Cieszyna,  powołania  Wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  Cieszyna,  odwołania 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna, powołania  Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Cieszyna, odwołania Komisji Rewizyjnej, powołania Komisji Rewizyjnej, odwołania  komisji 
Rady Miejskiej, a następnie powołania Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów, Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, Komisji 
Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków oraz Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i 
Patologii Społecznej.
Następnie  zwrócił  się  do wnioskodawców,  dodając,  że  nie  jest  to  wymagane,  z  prośbą  o 
podanie merytorycznych powodów. 

Jan Żurek – poprosił o udzielenie głosu.

Wojciech  Brachaczek –  zwracając  się  do  radnego J.  Żurka  powiedział,  że  Pan radny nie 
podpisał się pod wnioskiem w związku z tym trudno oczekiwać od niego merytorycznego 
uzasadnienia tego wniosku. 

Radni nie zabrali głosu w sprawie.

Wojciech Brachaczek – kontynuując poinformował, że procedura powołania jak i odwołania 
Przewodniczącego Rady jak i Wiceprzewodniczących  Rady mówi o formie głosowań tajnych 
w  związku  z  tym  konieczne  jest  powołanie  komisji  skrutacyjnej.  Poprosił  o  zgłaszanie 
kandydatów  do  komisji  skrutacyjnej,  zaproponował,  aby  komisja  pracowała  w  składzie 
trzyosobowym. 

Zbigniew Plinta – zgłosił kandydaturę radnego Bolesława Zemły.

Bolesław Zemła – wyraził zgodę na kandydowanie.

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydaturę radnej Marii Liwczak.

Maria Liwczak – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Olgierd Lizoń – zgłosił kandydaturę radnej Janiny Cichomskiej.

Janina Cichomska – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Wojciech Brachaczek – poddał pod głosowanie skład komisji skrutacyjnej.

Rada komisję skrutacyjną w składzie radna Janina Cichomska, radna Maria Liwczak oraz 
radny Bolesław Zemła powołała 17 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się.

Wojciech Brachaczek – ogłosił 10 minutową przerwę, podczas której komisja ukonstytuuje 
się, ustali wzór kart do głosowania oraz zasady i tryb głosowania.

Po przerwie

Wojciech Brachaczek – oddał głos radnemu Bolesławowi Zemle przewodniczącemu komisji 
skrutacyjnej i poprosił o informacje na temat sposobu głosowania.
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Bolesław Zemła –  Rada  przystąpi  do  odwołania  z  funkcji  Wiceprzewodniczących  radnej 
Haliny Bocheńskiej  i  Marty Kawulok. Radni otrzymają karty do głosowania, każda z kart 
zawiera  3  opcje:  za  odwołaniem,  przeciw  i  wstrzymuję  się.  Radni  głosują  poprzez 
postawienie znaku x w kratce obok wybranej opcji. Za głos ważny uznany będzie taki, gdzie 
został postawiony tylko jeden znak x, w kratce obok opcji wybranej przez radnego.

Następuje głosowanie

Bolesław  Zemła –  odczytał  protokół  komisji  skrutacyjnej  z  głosowania  nad  odwołaniem 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Cieszyna.
Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu z sesji.

Rada  odwołała  z  funkcji  Wiceprzewodniczącej  Rady  Miejskiej  Cieszyna  radną  Halinę 
Bocheńska  13  głosami  za,  przy 6  głosach wstrzymujących  się,  radną  Martę  Kawulok  11 
głosami za, przy 8 głosach przeciw.

Wojciech Brachaczek – stwierdził, iż wynik głosowania jest tożsamym z podjęciem uchwały 
w sprawie odwołania wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Cieszyna.

Ad 5.15.

Wojciech Brachaczek – przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad poprosił 
o zgłaszanie kandydatur na funkcję Wiceprzewodniczących rady Miejskiej Cieszyna. 

Olgierd Lizoń – zgłosił kandydaturę radnej Alicji Wlach oraz radnego Eugeniusza Raabe.

Alicja Wlach – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Eugeniusz Raabe – wyraził zgodę na kandydowanie.

Wojciech  Brachaczek –  zgłosił  kandydaturę  radnego  Krzysztofa  Kasztury,  wieloletniego 
radnego,  Przewodniczącego  Klubu  Radnych   „Wspólnota  dla  Cieszyna”  ,  wieloletniego 
przewodniczącego  komisji,  aktualnie  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej,  którego 
kompetencje  pozwalają  na  kandydowanie  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej 
Cieszyna.

Krzysztof Kasztura – wyraził zgodę na kandydowanie.

Bolesław Zemła – poinformował,  że głosowanie odbywać się będzie za pomocą karty do 
głosowania,  na  kartach  do  głosowania  zostaną  umieszczone  nazwiska  wszystkich 
kandydatów. Głos ważny będzie poprzez postawienie znaku x w kratce obok nazwisk dwóch 
kandydatów.

Wojciech Brachaczek – ogłosił przerwę na przygotowanie kart do głosowania.

Po przerwie komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.

Wojciech  Brachaczek –  zwrócił  się  do  przewodniczącego  komisji  skrutacyjnej  o 
przedstawienie wyników głosowania.
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Bolesław  Zemła –  odczytał  protokół  komisji  skrutacyjnej  z  przeprowadzonych  wyborów 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Cieszyna.
Protokół z wyborów stanowi załącznik do protokołu z sesji.

Na funkcję  Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  Cieszyna  zostali  wybrani  radna Alicja 
Wlach otrzymując 13 głosów oraz radny Eugeniusz Raabe, który otrzymał 11 głosów.
Radny Krzysztof Kasztura otrzymał 8 głosów.

Wojciech  Brachaczek –  stwierdził,  iż  na  podstawie  wyników  głosowania 
Wiceprzewodniczącym  Rady  zostali  wybrani  radna  Alicja  Wlach  oraz  Radny  Eugeniusz 
Raabe co jest  tożsamym z podjęciem uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej Cieszyna.
Następnie zaprosił Wiceprzewodniczących do stołu prezydialnego.

Ad 5.16.

Wojciech Brachaczek – informując, że kolejny punkt porządku obrad to podjęcie uchwały w 
sprawie  odwołania  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  Cieszyna  zwrócił  się  do  komisji 
skrutacyjnej o przygotowanie kart do głosowania i podanie trybu głosowania.

Bolesław  Zemła –  poinformował,  że  głosowanie  dotyczące  odwołania  Przewodniczącego 
rady odbywać się będzie poprzez postawienie na karcie do głosowania znaku x w kratce obok 
jednej z trzech opcji: za, przeciw lub wstrzymuję się.

Nastąpiło głosowanie

Wojciech  Brachaczek –  zwrócił  się  do  przewodniczącego  komisji  skrutacyjnej  o 
przedstawienie wyników głosowania.

Bolesław Zemła – odczytał protokół z głosowania nad odwołaniem Przewodniczącego Rady 
Miejskiej  Cieszyna.  Za  odwołaniem  radnego  Wojciech  Brachaczka  z  funkcji 
Przewodniczącego  Rady Miejskiej  Cieszyna  głosowało  11  radnych,  8  radnych  głosowało 
przeciw. 
Na  podstawie  wyników  głosowania  stwierdził,  że  radny  Wojciech  Brachaczek  został 
odwołany z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna.

Wojciech  Brachaczek  -  przekazał   prowadzenie  obrad  starszemu  wiekiem 
Wiceprzewodniczącemu Rady,  radnemu Eugeniuszowi Raabe.
Następnie zwracając się do Radnych, Burmistrzów Miasta, Sekretarza Miasta i wszystkich 
obecnych powiedział, że po 14 latach pracy w Prezydium Rady chciałby przed wszystkim 
podziękować za dobrą współpracę,  za merytoryczne uwagi,  wszystkie dobre rady i  życzy 
Wysokiej  Radzie,  żeby pod nowym kierownictwem prowadziła  dalej  swoje  prace  równie 
owocnie.

Jan Żurek – zabierając głos zwrócił się do Przewodniczącego Wojciech Brachaczka, z którym 
jak  stwierdził  razem od  wielu  lat  uczyli  się  samorządności,  zajmując  czasem zgodne,  a 
czasem różne stanowiska.  Powiedział,  iż  osobiście  chciałby,  aby jego następcy mogli  się 
poszczycić  takim sposobem pracy jaki  on wprowadził  w Radzie.  Cieszy się,  że  mógł  go 
poznać i, że mogli razem współpracować. 
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Eugeniusz Raabe – odnosząc się do wypowiedzi radnego J. Żurka powiedział, iż myśli że był 
on wyrazicielem zdania wielu radnych .

Krzysztof   Kasztura –  zwracając  się  do  radnego  Wojciecha  Brachaczka  powiedział,  że 
wszystkiego czego nauczył się o samorządności, nauczył się właśnie od niego. Na zawsze 
pozostanie mu w pamięci to jak były prowadzone obrady Rady oraz w jaki sposób starali się 
pracować dla dobra miasta. Przykro mu, że tak się stało, myśli że dalsza współpraca będzie 
również owocna i Rada będzie dalej pracować dla dobra miasta i jego mieszkańców.

Ad 5. 17. 

Eugeniusz Raabe – przystępując do realizacji pkt. wybór przewodniczącego Rady Miejskiej 
Cieszyna,  zwrócił  się  do komisji  skrutacyjnej  o  przeprowadzenie  głosowania,  a  następnie 
poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Rady.

 Zbigniew Plinta – zgłosił kandydaturę radnej Haliny Bocheńskiej.

Halina Bocheńska – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Brachaczka.

Wojciech Brachaczek – wyraził zgodę na kandydowanie.

Bolesław Zemła – poinformował, że głosowanie odbywać się poprzez postawienie znaku x w 
kratce wybranego kandydata, postawienie znaku x przy nazwiskach obu kandydatów będzie 
głosem nieważnym.

Nastąpiło głosowanie

Bolesław Zemła – odczytał protokół z wyborów przewodniczącego Rady Miejskiej Cieszyna. 
Radna  Halina  Bocheńska  otrzymała  11głosów,  radny  Wojciech  Brachaczek  otrzymał  8 
głosów.
Protokół stanowi załącznik do protokołu z sesji.

Eugeniusz  Raabe –  złożył  radnej  Halinie  Bocheńskiej  gratulacje  z  okazji  wyboru  na 
Przewodniczącą Rady Miejskiej Cieszyna.
Następnie stwierdził, iż Rada podjęła uchwałę w sprawie wyboru Radnej Haliny Bocheńskiej 
na Przewodniczącą Rady Miejskiej Cieszyna po czym ogłosił głosił 5 minutową przerwę.

Po przerwie

Ad 5.18.

Halina  Bocheńska – przejmując prowadzenie obrad  odczytała  projekt  uchwały w sprawie 
odwołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  Cieszyna.  Poinformowała,  że  odwołanie 
będzie  się  odbywać  poprzez  oddzielne  głosowanie  nad  każdym  nazwiskiem  członków 
Komisji Rewizyjnej. 

Krzysztof Kasztura – poprosił, aby radca prawny wypowiedział się czy to jest prawidłowy 
tryb głosowania, czy też nie.
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Jerzy Szweda radca prawny – na zapytanie radnego Krzysztofa Kasztury odpowiedział, że jest 
to prawidłowa forma odwołania. Odwołuje się członków Komisji Rewizyjnej i wszystkich 
innych komisji głosując na poszczególne osoby, a nie na pełne składy ponieważ mogą być 
różne zdania co do poszczególnych osób. Należy głosować tak jak przy wyborze, czyli na 
poszczególne osoby.

Halina  Bocheńska   –  kolejno  poddawała  pod  głosowanie  nazwiska  członków  Komisji 
Rewizyjnej.

Za odwołaniem radnego Krzysztofa Kasztury głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 8 
radnych.

Za  odwołaniem  radnego  Zbigniewa  Plinty  głosowało  11  radnych,  przeciw  głosowało  6 
radnych, a 2 radnych wstrzymało się od głosu.

Za odwołaniem radnego Kazimierza Bogacza głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 8 
radnych.

Za odwołaniem radnej Marii Liwczak  głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 7 radnych 1 
radny wstrzymał się od głosu.

Za odwołaniem radnego Władysława Macury głosowało 11 radnych, przeciw głosowało 8 
radnych.

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż tym samy, poprzez głosowanie,  Rada podjęła uchwałę w 
sprawie odwołania Komisji Rewizyjnej.

Ad 5.19.

Halina  Bocheńska –  przystępując  do  realizacji  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania 
Komisji  Rewizyjnej  w  nowym  składzie  zaproponowała,  aby  skład  Komisji  ustalić 
dwuetapowo. W pierwszym etapie byłyby zabezpieczone miejsca dla radnych, przedstawicieli 
wszystkich Klubów i tutaj zwróci się do Przewodniczących Klubów o podanie po jednym 
kandydacie, w drugim etapie będą zgłoszenia z sali. Poinformowała, że po konsultacji z radcą 
prawnym wie, iż każdą kandydaturę można głosować zaraz po jej zgłoszeniu oraz wyrażeniu 
zgody przez kandydata na kandydowanie. Jest to głosowanie jawne.

Olgierd Lizoń – w imieniu Klubu Radnych „Nowa Koalicja” zgłosił kandydaturę radnego 
Jana Żurka.

Jan Żurek – wyraził zgodę na kandydowanie.

Wojciech  Brachaczek –  zapytał,  czy  zaproponowany  przez  Panią  Przewodniczącą  tryb 
głosowania jest zgodny z prawem ponieważ Statut Miasta nic nie mówi na temat wyborów 
uzupełniających.

Halina  Bocheńska –  zwróciła  się  do  radcy prawnego z  prośbą  o  odniesienie  się  do  tego 
problemu.
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Jerzy Szweda radca  prawny –  wyjaśnił,  iż  o  takim sposobie  głosowania  mówi  ustawa o 
samorządzie  gminnym  w  odniesieniu  do  komisji  rewizyjnej.  To  ustawa  przewiduje,  że 
członkami komisji rewizyjnej powinni być przedstawiciele wszystkich klubów radnych. jeżeli 
ten wymóg ustawowy ma być zapewniony to trzeba też zapewnić gwarancje odnoście trybu 
głosowania. Takie gwarancje są stworzone wtedy, kiedy osobno głosuje się kandydatów do 
komisji jako przedstawicieli klubów. Jeżeli dany kandydat klubu nie otrzymałby większości 
to klub ma wtedy prawo zgłoszenia kolejnego kandydata. Jest to zasada, którą przewiduje 
ustawa o samorządzie gminnym, że do komisji  rewizyjnej  wchodzić mają przedstawiciele 
wszystkich klubów.

Halina Bocheńska – poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Jana Żurka.

Za powołaniem radnego Jana Żurka w skład Komisji Rewizyjnej głosowało 12 radnych, 7 
radnych wstrzymało się od głosu.

Zbigniew Plinta – w imieniu Klubu Radnych „Nasze Miasto” zgłosił kandydaturę radnego 
Aleksandra Matysiaka.

Aleksander Matysiak – wyraził zgodę na kandydowanie.

Halina Bocheńska – poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Aleksandra Matysiaka.

Za powołaniem radnego Aleksandra  Matysiaka  w skład  Komisji  Rewizyjnej  głosowało13 
radnych, 6 radnych wstrzymało się od głosu.

Wojciech  Brachaczek w  imieniu  Klubu  Radnych  „Wspólnota  dla  Cieszyna”  zgłosił 
kandydaturę radnego Krzysztofa Kasztury.

Krzysztof  Kasztura – wyraził zgodę na kandydowanie.

Halina Bocheńska – poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Krzysztofa Kasztury.

Za  powołaniem  radnego  Krzysztofa  Kasztury  w  skład  Komisji  Rewizyjnej  głosowało19 
radnych.

Halina Bocheńska – realizując drugi etap zgłaszania kandydatów poprosiła o zgłoszenia z sali.

Kazimierz Kabiesz – zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Plinty.

Zbigniew Plinta - wyraził zgodę na kandydowanie.

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydaturę radnej Marii Liwczak.

Maria Liwczak – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Halina  Bocheńska –  wobec  braku  dalszych  zgłoszeń  poddała  w/w  kandydatury  pod 
głosowanie.

Za powołaniem radnego Zbigniewa Plinty w skład Komisji Rewizyjnej głosowało13 radnych, 
6 radnych wstrzymało się od głosu.
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Za powołaniem radnej Marii Liwczak w skład Komisji Rewizyjnej głosowało18 radnych, 1 
radny wstrzymał się od głosu.

Halina Bocheńska – stwierdziła, że tym samym, poprzez głosowanie, Rada podjęła uchwałę w 
sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  w  składzie:  radny  Jan  Żurek,  radny  Krzysztof 
Kasztura, radna Maria Liwczak, radny Zbigniew Plinta, radny Aleksander Matysiak. 

Ad 5.20.

Halina Bocheńska – odczytała projekt uchwały w sprawie odwołania komisji Rady Miejskiej.
Kolejno poddawała pod głosowanie odwołanie członków 5 komisji stałych Rady.

Komisja Rozwoju, Gospodarki i Finansów

Za odwołaniem radnego Kazimierza Bogacza głosowało 11 radnych, 8 radnych głosowało 
przeciw odwołaniu.

Za odwołaniem radnej Marty Kawulok ze składu Komisji  głosowało 11 radnych, 8 radnych 
głosowało przeciw odwołaniu.

Za odwołaniem radnego Stefana Raindy ze składu Komisji głosowało 11 radnych, 8 radnych 
głosowało przeciw odwołaniu.

Za  odwołaniem  radnego  Bolesława  Zemły  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za odwołaniem radnej  Alicji  Wlach ze  składu Komisji  głosowało  11  radnych,  8  radnych 
głosowało przeciw odwołaniu.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska

Za odwołaniem radnego Kazimierza Kabiesza ze składu Komisji  głosowało 11 radnych, 8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.
Za odwołaniem radnego Aleksandra Matysiaka ze składu Komisji głosowało 11 radnych, 8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za  odwołaniem  radnego  Bernarda  Mniszka  ze  składu  Komisji  głosowało  12  radnych,  7 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za  odwołaniem  radnego  Zbigniewa  Plinty  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za odwołaniem radnego Stefana Raindy ze składu Komisji głosowało 11 radnych, 8 radnych 
głosowało przeciw odwołaniu.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu

Za  odwołaniem  radnego  Czesława  Banota  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.
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Za odwołaniem radnego Kazimierza Kabiesza ze składu Komisji  głosowało 11 radnych, 8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za odwołaniem radnej Marii Liwczak ze składu Komisji głosowało 11 radnych, 8 radnych 
głosowało przeciw odwołaniu.

Za  odwołaniem  radnej  Haliny  Sajdok-Żyły  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  7 
radnych głosowało przeciw odwołaniu, 1 wstrzymał się od głosu.

Za odwołaniem radnego Floriana Sikory ze składu Komisji głosowało 11 radnych, 7 radnych 
głosowało przeciw odwołaniu, 1 wstrzymał się od głosu.

Komisja Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków

Za odwołaniem radnego Krzysztofa Kasztury ze składu Komisji  głosowało 11 radnych, 8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za odwołaniem radnego Władysława Macury ze składu Komisji  głosowało 11 radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za  odwołaniem  radnej  Haliny  Sajdok-Żyła  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za  odwołaniem  radnego  Bolesława  Zemły  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  7 
radnych głosowało przeciw odwołaniu, 1 wstrzymał się od głosu

Za odwołaniem radnego Jana Żurka  ze składu Komisji  głosowało 11 radnych,  8  radnych 
głosowało przeciw odwołaniu.

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii Społecznej

Za  odwołaniem  radnego  Czesława  Banota  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.
Za  odwołaniem  radnej  Haliny  Bocheńskiej  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  6 
radnych głosowało przeciw odwołaniu, 2 wstrzymało się od głosu.

Za  odwołaniem  radnej  Janiny  Cichomskiej  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za  odwołaniem  radnego  Bernarda  Mniszka  ze  składu  Komisji  głosowało  11  radnych,  8 
radnych głosowało przeciw odwołaniu.

Za odwołaniem radnego Floriana Sikory ze składu Komisji głosowało 11 radnych, 8 radnych 
głosowało przeciw odwołaniu.

Halina  Bocheńska –  stwierdziła,  iż  tym samym,  poprzez  głosowanie,  uchwała  w sprawie 
odwołania komisji Rady Miejskiej została przez Radę podjęta.
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Ad 21.

Halina  Bocheńska –  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  Rady 
Miejskiej Cieszyna. 
Zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatur do Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów.

Zbigniew Plinta – zgłosiła kandydaturę radnego Bolesława Zemły.

Janina Cichomska – zgłosiła kandydatury radnego Olgierda Lizonia i radnego Jana Żurka.

Krzysztof  Kasztura – zgłosił  kandydatury radnej  Marty Kawulok oraz radnego Wojciecha 
Brachaczka.

Halina  Bocheńska –  zwróciła  się  do  kandydatów  z  pytaniem,  czy  wyrażają  zgodę  na 
kandydowanie.

Bolesław Zemła – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Olgierd Lizoń – wyraził zgodę na kandydowanie.

Jan Żurek – wyraził zgodę na kandydowanie.

Wojciech Brachaczek – wyraził zgodę na kandydowanie.

Krzysztof Kasztura – odczytał oświadczenie radnej Marty Kawulok, w którym wyraża ona 
zgodę na kandydowanie do Komisji.
Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu.

Halina Bocheńska – zgłosiła wniosek o przeprowadzenie głosowania jawnego imiennego nad 
składami komisji. 

Za  wnioskiem  głosowało  15  radnych,  przeciw  wnioskowi  głosował  1  radny,  3  radnych 
wstrzymało się od głosu.

Halina Bocheńska – kolejno zwracała się do radnych z pytaniem na kogo oddają swój głos.

Halina  Sajdok-Żyła –  głosowała  na  radną  Martę  Kawulok  oraz  radnego  Wojciecha 
Brachaczka.

Maria Liwczak - głosowała na radną Martę Kawulok oraz radnego Wojciecha Brachaczka.

Bernard Mniszek – głosował na radna Martę Kawulok, radnego Wojciecha Brachaczka oraz 
radnego Jana Żurka.

Stefan Rainda   – głosował na radną Martę Kawulok oraz radnego Wojciecha Brachaczka.

Kazimierz Bogacz – głosował na radną Martę Kawulok,  radnego Wojciecha Brachaczka i 
radnego Bolesława Zemłę.
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Bolesław  Zemła –  głosował  na  radnego  Olgierda  Lizonia,  radnego  Jana  Żurka,  radnego 
Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Zbigniew Plinta – głosował na radnego Bolesława Zemłę, radnego Olgierda Lizonia, radnego 
Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Kazimierz  Kabiesz -  głosował  na  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Olgierda  Lizonia, 
radnego Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Florian Sikora – głosował na radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Krzysztof Kasztura - głosował na radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Wojciech Brachaczek – głosował na radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Aleksander  Matysiak -  głosował  na radnego Bolesława Zemłę,  radnego Olgierda Lizonia, 
radnego Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Czesław Banot – głosował na radnego Bolesława Zemłę, radnego Olgierda Lizonia i radnego 
Jana Żurka.

Olgierd Lizoń - głosował na radnego Bolesława Zemłę, radnego Olgierda Lizonia, radnego 
Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Jan Żurek - głosował na radnego Bolesława Zemłę, radnego Olgierda Lizonia, radnego Jana 
Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Janina  Cichomska -  głosowała  na  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Olgierda  Lizonia, 
radnego Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Alicja Wlach - głosowała na radnego Bolesława Zemłę, radnego Olgierda Lizonia, radnego 
Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Eugeniusz Raabe - głosował na radnego Bolesława Zemłę, radnego Olgierda Lizonia, radnego 
Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Halina  Bocheńska -  głosowała  na  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Olgierda  Lizonia, 
radnego Jana Żurka, radnego Wojciecha Brachaczka i radną Martę Kawulok.

Stwierdziła, iż w głosowaniu  wszyscy kandydaci otrzymali wymaganą większość i w skład 
Komisji Rozwoju, Gospodarki i Finansów weszli radni: Bolesław Zemła, Olgierd Lizoń, Jan 
Żurek, Wojciech Brachaczek i Marta Kawulok.

Następnie zwróciła się do Rady o zgłaszanie kandydatur do Komisji Gospodarki Komunalnej 
i Ochrony Środowiska.

Zbigniew Plinta – zgłosił kandydatury radnego Aleksandra Matysiaka i radnego Kazimierza 
Kabiesza.

Kazimierz Kabiesz – zgłosił kandydaturę radnego Zbigniewa Plinty.

20



Krzysztof  Kasztura –  zgłosił  kandydatury  radnego  Stefana  Raindy i  radnego  Kazimierza 
Bogacza.

Halina Bocheńska – kolejno zwracała się do zgłoszonych radnych z pytaniem, czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie.

Aleksander Matysiak - wyraził zgodę na kandydowanie.

Kazimierz Kabiesz - wyraził zgodę na kandydowanie.

Zbigniew Plinta – wyraził zgodę na kandydowanie.

Stefan Rainda - wyraził zgodę na kandydowanie.

Kazimierz Kabiesz – wyraził zgodę na kandydowanie.

Halina Bocheńska – kolejno zwracała się do radnych z pytaniem na kogo oddają swój głos.

Halina  Sajdok-Żyłą –  głosowała  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Maria Liwczak - głosowała na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Bernard  Mniszek -  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Stefan Rainda - głosował na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Kazimierz  Bogacz -  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Bolesław Zemła - głosował na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Zbigniew Plinta - głosował na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Kazimierz  Kabiesz -  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Florian Sikora głosowała na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Krzysztof  Kasztura -  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.
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Wojciech  Brachaczek -  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Aleksander  Matysiak -  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Czesław Banot - głosował na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Olgierd Lizoń – głosował na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Jan  Żurek –  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza  Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Janina  Cichomska –  głosowała  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Alicja Wlach – głosowała na radnego Aleksandra Matysiaka, radnego Kazimierza Kabiesza, 
radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Eugeniusz  Raabe –  głosował  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Halina  Bocheńska -  głosowała  na  radnego  Aleksandra  Matysiaka,  radnego  Kazimierza 
Kabiesza, radnego Zbigniewa Plintę, radnego Stefana Raindę i radnego Kazimierza Bogacza.

Stwierdziła, iż  w wyniku głosowania wszyscy kandydaci otrzymali wymaganą większość i w 
skład  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  weszli  radni:  Aleksander 
Matysiak, Kazimierz Kabiesz, Zbigniew Plinta, Stefan Rainda i Kazimierz Bogacz.

Następnie  zwróciła  się  do  Rady o  zgłaszanie  kandydatur  do  Komisji  Oświaty,  Kultury  i 
Sportu.

Zbigniew Plinta – zgłosił kandydaturę radnego Kazimierza Kabiesza.

Olgierd Lizoń – zgłosił kandydatury radnej Janiny Cichomskiej i radnego Czesława Banota.

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydatury radnej Marty Kawulok oraz radnej Haliny Sajdok-
Żyły.

Kazimierz Kabiesz - zgłosił kandydaturę radnego Floriana Sikory.

Halina  Bocheńska –  zwróciła  się  do  kandydatów  z  pytaniem,  czy  wyrażają  zgodę  na 
kandydowanie.

Kazimierz Kabiesz – wyraził zgodę na kandydowanie.

Janina Cichomska – wyraziła zgodę na kandydowanie.
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Czesław Banot – wyraził zgodę na kandydowanie.

Krzysztof Kasztura – przedstawił pisemna zgodę radnej Marty Kawulok na kandydowanie do 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Halina Sajdok-Żyłą – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Florian Sikora – nie wyraził zgody na kandydowanie.

Halina Bocheńska – kolejno zwracała się do radnych z pytaniem na kogo oddają swój głos.

Halina Sajdok-Żyłą – głosowała na radnego Kazimierza Kabiesza, radną Janinę Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Maria  Liwczak  –  głosowała  na  radnego  Kazimierza  Kabiesz,  radną  Janinę  Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Bernard  Mniszek–  głosował  na  radnego  Kazimierza  Kabiesz,  radną  Janinę  Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Stefan Rainda – głosował na radnego Kazimierza Kabiesz, radną Janinę Cichomską, radnego 
Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Kazimierz  Bogacz  –  głosował  na  radnego  Kazimierza  Kabiesz,  radną  Janinę  Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Bolesław  Zemła  –  głosował  na  radnego  Kazimierza  Kabiesz,  radną  Janinę  Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Zbigniew  Plinta  –  głosował  na  radnego  Kazimierza  Kabiesz,  radną  Janinę  Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Kazimierz Kabiesz  – głosował  na radnego Kazimierza  Kabiesz,  radną  Janinę  Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Florian Sikora – głosował na radnego Kazimierza Kabiesz, radną Janinę Cichomską, radnego 
Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Krzysztof  Kasztura  –  głosował  na radnego Kazimierza Kabiesz,  radną Janinę Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Wojciech Brachaczek– głosował na radnego Kazimierza Kabiesz, radną Janinę Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Aleksander Matysiak  – głosował na radnego Kazimierza Kabiesz, radną Janinę Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Czesław Banot – głosował na radnego Kazimierza Kabiesz, radną Janinę Cichomską, radnego 
Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.
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Olgierd Lizoń – głosował na radnego Kazimierza Kabiesz, radną Janinę Cichomską, radnego 
Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Jan Żurek – głosował  na radnego Kazimierza Kabiesz,  radną Janinę  Cichomską, radnego 
Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Janina Cichomska – głosowała na radnego Kazimierza Kabiesz,  radną Janinę Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Alicja Wlach – głosowała na radnego Kazimierza Kabiesz, radną Janinę Cichomską, radnego 
Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Eugeniusz Raabe – – głosował na radnego Kazimierza Kabiesz,  radną Janinę Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Halina Bocheńska – głosowała na radnego Kazimierza Kabiesz,  radną Janinę Cichomską, 
radnego Czesława Banota, radną Martę Kawulok i radną Halinę Sajdok-Żyła.

Stwierdziła, iż w wyniku głosowania wszyscy kandydaci otrzymali wymaganą większość i w 
skład Komisji Oświaty, Kultury i Sportu weszli radni: Kazimierz Kabiesz, Janina Cichomska, 
Czesław Banot, Marta Kawulok i Halina Sajdok-Żyła.

Następnie  zwróciła  się  do  Rady  o  zgłaszanie  kandydatur  do  Komisji  Urbanistyki, 
Architektury i Ochrony Zabytków.

Wojciech  Brachaczek –  zgłosił  kandydatury  radnych  Krzysztofa  Kasztury  i  Kazimierza 
Bogacza.

Zbigniew Plinta – zgłosił kandydaturę radnego Bolesława Zemły.

Jan Żurek – zgłosił kandydatury radnych Władysława Macury i Olgierda Lizonia. Dodał, że 
stosowne pisemne oświadczenie nieobecnego radnego Władysława Macury, w którym wyraża 
zgodę na kandydowanie dołącza do protokołu sesji.

Halina  Bocheńska –  zwróciła  się  do  kandydatów  z  pytaniem,  czy  wyrażają  zgodę  na 
kandydowanie.

Krzysztof Kasztura – wyraził zgodę na kandydowanie.

Kazimierz Bogacz – wyraził zgodę na kandydowanie.

Bolesław Zemła – wyraził zgodę na kandydowanie.

Olgierd Lizoń – wyraził zgodę na kandydowanie.

Halina Bocheńska – kolejno zwracała się do radnych z pytaniem na kogo oddają swój głos.
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Halina  Sajdok-Żyłą –  głosowała  na  radnego  Krzysztofa  Kaszturę,  radnego  Kazimierza 
Bogacza,  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Władysława  Macurę  i  radnego  Olgierda 
Lizonia.

Maria Liwczak– głosowała na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Bernard Mniszek– głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Stefan Rainda  – głosował  na radnego Krzysztofa Kaszturę,  radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Kazimierz Bogacz – głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Bolesław Zemła – głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Zbigniew Plinta  – głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Kazimierz  Kabiesz  –  głosował  na  radnego  Krzysztofa  Kaszturę,  radnego  Kazimierza 
Bogacza,  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Władysława  Macurę  i  radnego  Olgierda 
Lizonia.

Florian Sikora  – głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę,  radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Krzysztof  Kasztura  –  głosował  na  radnego  Krzysztofa  Kaszturę,  radnego  Kazimierza 
Bogacza,  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Władysława  Macurę  i  radnego  Olgierda 
Lizonia.

Wojciech  Brachaczek  –  głosował  na  radnego  Krzysztofa  Kaszturę,  radnego  Kazimierza 
Bogacza,  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Władysława  Macurę  i  radnego  Olgierda 
Lizonia.

Aleksander  Matysiak  –  głosował  na  radnego  Krzysztofa  Kaszturę,  radnego  Kazimierza 
Bogacza,  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Władysława  Macurę  i  radnego  Olgierda 
Lizonia.

Czesław Banot  – głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Olgierd Lizoń – głosowała na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Jan Żurek – głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, radnego 
Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.
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Janina  Cichomska –  głosowała  na  radnego  Krzysztofa  Kaszturę,  radnego  Kazimierza 
Bogacza,  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Władysława  Macurę  i  radnego  Olgierda 
Lizonia.

Alicja Wlach – głosowała na radnego Krzysztofa Kaszturę,  radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Eugeniusz Raabe – głosował na radnego Krzysztofa Kaszturę, radnego Kazimierza Bogacza, 
radnego Bolesława Zemłę, radnego Władysława Macurę i radnego Olgierda Lizonia.

Halina  Bocheńska –  głosowała  na  radnego  Krzysztofa  Kaszturę,  radnego  Kazimierza 
Bogacza,  radnego  Bolesława  Zemłę,  radnego  Władysława  Macurę  i  radnego  Olgierda 
Lizonia.

Stwierdziła, iż w wyniku głosowania wszyscy kandydaci otrzymali wymaganą większość i w 
skład  Komisji  Urbanistyki,  Architektury  i  Ochrony  Zabytków   weszli  radni:   Krzysztof 
Kasztura, Kazimierz Bogacz, Bolesław Zemła, Władysława Macura i Olgierd Lizoń.

Następnie  zwróciła  się  do  Rady  o  zgłaszanie  kandydatur  do  Komisji  Zdrowia,  Opieki 
Społecznej i Patologii Społecznej.

Olgierd  Lizoń –  zgłosił  kandydatury  radnych  Janiny  Cichomskiej,  Czesława  Banota  i 
Władysława Macury.

Krzysztof Kasztura – zgłosił kandydatury radnych Bernarda Mniszka i Floriana Sikory.

Halina  Bocheńska –  zwróciła  się  do  kandydatów  z  pytaniem,  czy  wyrażają  zgodę  na 
kandydowanie.

Janina Cichomska – wyraziła zgodę na kandydowanie.

Czesław Banot – wyraził zgodę na kandydowanie.

Halina Bocheńska – poinformował, że wyrażenie zgody przez radnego Władysława Macurę 
zostało dopełnione poprzez złożenie stosownego oświadczenie.
Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu.

Bernard Mniszek – wyraził zgodę na kandydowanie.

Florian Sikora – wyraził zgodę na kandydowanie.

Halina Bocheńska – kolejno zwracała się do radnych z pytaniem na kogo oddają swój głos.

Halina  Sajdok-Żyłą –  głosowała  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Maria Liwczak – głosowała na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.
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Bernard Mniszek – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Stefan Rainda  – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Kazimierz  Bogacz  –  głosował  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Bolesław Zemła – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Zbigniew Plinta – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Kazimierz  Kabiesz  –  głosował  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Florian Sikora  – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Krzysztof  Kasztura  –  głosował  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Wojciech  Brachaczek  –  głosował  na  radną Janinę  Cichomską,  radnego Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Aleksander  Matysiak  –  głosował  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Czesław Banot  – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Olgierd Lizoń – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Jan  Żurek –  głosował  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota,  radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Janina  Cichomska –  głosowała  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Alicja Wlach – głosowała na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Eugeniusz Raabe – głosował na radną Janinę Cichomską, radnego Czesława Banota, radnego 
Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.
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Halina  Bocheńska –  głosowała  na  radną  Janinę  Cichomską,  radnego  Czesława  Banota, 
radnego Władysława Macurę, radnego Bernarda Mniszka oraz radnego Floriana Sikorę.

Następnie  stwierdziła,  iż  wszyscy kandydaci  otrzymali  wymaganą  większość  i  w wyniku 
głosowania w skład Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii Społecznej  weszli radni: 
Janina Cichomska, Czesław Banot Władysław Macura, Bernard Mniszek oraz Florian Sikora.
Tym samy uchwała Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 29 maja 2008 roku w sprawie powołania 
komisji Rady została podjęta. 

Jan Żurek – zgłosił wniosek o ogłoszenie pięciominutowej przerwy.

Halina Bocheńska – poddał wniosek radnego J. Żurka pod głosowanie.

Za wnioskiem głosowało 15 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu.

Halina Bocheńska – ogłosiła przerwę.

Po przerwie

Ad 5.22.

Halina Bocheńska –otwierając dyskusję na projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
diet radnych, zwróciła się do komisji o opinię do tego projektu.

Kazimierz  Kabiesz -  zabierając  głos  w imieniu  Komisji  Oświaty powiedział,  że  Komisja 
zapoznała się z projektem uchwały.

Halina  Bocheńska –  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnych,  że  komisje  w  poprzednich 
składach zostały odwołane poprosiła, aby opinie radni, którzy wchodzili w skład odwołanych 
komisji.

Alicja Wlach – dodała, iż w związku z tym, że komisje na temat wysokości diet obradowały 
jeszcze  w  starych  składach,  jej  zdaniem powinni  się  wypowiedzieć  byli  przewodniczący 
komisji. 

Jan Żurek – zaproponował, aby zostały odczytane protokoły z posiedzeń komisji.

Halina Bocheńska – odpowiedziała, że komisje obradowały w tym tygodniu od poniedziałku 
do środy w związku z czym nie ma jeszcze sporządzonych protokołów.
Następnie zwróciła się do radcy prawnego z prośbą o zajęcie stanowiska w tej sprawie.

Jerzy Szweda radca prawny – zwracając się do Rady wyjaśnił, że stanowisko komisji jest 
opinią nie wiążącą Rady i jego zdaniem ta opinia może być wypowiedziana przez osoby, 
które ją formułowały. 

Florian  Sikora – zabierając  głos  w imieniu  Komisji  Zdrowia  powiedział,  że  Komisja  nie 
debatowała  nad tym projektem uchwały. 

Bolesław  Zemła –  poinformował,  że  Komisja  Urbanistyki  przyjęła  projekt  uchwały  do 
wiadomości.
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Kazimierz  Bogacz –  poinformował,  że  Komisja  Rozwoju,  Gospodarki  i  Finansów 
zaopiniowała projekt uchwały 2 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się.

Stefan Rainda   – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła projekt uchwały 
do wiadomości.

Rada nie podjęła dyskusji nad projektem uchwały.

Halina Bocheńska – poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości  diet  radnych nie głosował  żaden z 
radnych, sześciu radnych opowiedziało się przeciw, a trzynastu radnych wstrzymało się od 
głosu.

Halina Bocheńska – stwierdziła, iż uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet radnych nie 
została przez Radę przyjęta.

ad 6.

Halina Bocheńska – zwróciła się do Z-cy Burmistrza Miasta z pytaniem, czy chciał uzupełnić 
przedłożone Radzie sprawozdanie z działalności w okresie od 16 kwietnia 2008 roku do 19 
maja 2008 roku.

Z-ca Burmistrza Miasta Wł. Cybulski – odpowiedział, że nie.

Rada nie podjęła dyskusji nad w/w sprawozdaniem.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7.

Eugeniusz Raabe – przejmując obrady przystąpił  do realizacji  pkt.  Interpelacje,  wnioski  i 
zapytania radnych.
Poinformował,  że  w okresie  między sesjami  wpłynęły następujące  interpelacje,  wnioski  i 
zapytania;
Radna  Halina  Bocheńska  interpelowała  w  sprawie  warunków  dla  osób  oczekujących  na 
przystankach autobusowych komunikacji miejskiej,
Radna Janina Cichomska złożyła 3 wnioski:  w sprawie placu zabaw usytuowanego przy ul. 
Skrajnej w Cieszynie, w sprawie publikacji personaliów osób pełniących funkcje naczelników 
Wydziałów Urzędu Miejskiego na stronach internetowych Urzędu oraz w sprawie informacji 
o badaniach profilaktycznych. 

Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Eugeniusz Raabe Wiceprzewodniczący Rady – kolejno zwracał się do radnych z pytaniem, 
czy otrzymali odpowiedz i czy życzą sobie, aby ja odczytać.

Alicja Wlach – odpowiedziała,  że otrzymała odpowiedź na wniosek w sprawie sprzedaży 
biletów do Teatru im. A. Mickiewicza w Cieszynie w ofercie Last Minute, ale nie do końca 
jest z niej zadowolona. Odpowiedzi nie trzeba odczytywać.
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Będąc przy głosie podziękowała za odpowiedzi na interpelację w sprawie wysypiska gruzu na 
terenie  zielonym  przy  ul.  Czytelni  Ludowej  i  Dolnej,  wniosek  w  sprawie  zgłoszenia  do 
programu „Moje Boisko Orlik 2012”,. dalej stwierdziła, że czeka na realizacje wniosku o 
zamontowanie koszy ulicznych wzdłuż ul. Czytelni Ludowej i remont nawierzchni ul. Dolnej. 
Następnie  stwierdziła,  że  nie  do  końca  zgadza  się  ze  wszystkimi  stwierdzeniami  w 
odpowiedzi na wniosek w sprawie utrzymywania czystości na chodnikach w mieście i ma 
nadzieję, że jednak większa uwaga zostanie poświęcona temu problemowi.

 Olgierd Lizoń   – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek w sprawie udostępnienia mu umów 
zawartych przez Miasto z p. Fr. Roche powiedział, że otrzymał odpowiedź negatywną, ale 
myśli, że Komisja Rewizyjna w swoim czasie zajmie się tym problemem.

Wojciech Brachaczek – podziękował za wyczerpujące odpowiedzi na interpelacje w sprawie 
wyboru  dostawcy energii  elektrycznej  przez  jednostki  miejskie  oraz  zapytanie  w sprawie 
wykorzystywania mułu węglowego do celów opałowych.

Kazimierz  Bogacz -  zabierając  głos  w imieniu  grupy radnych,  którzy złożyli  wniosek  w 
sprawie zapewnienia w budżecie Miasta środków na zakup sprzętu pożarniczego powiedział, 
że udzielona odpowiedź nie jest  satysfakcjonująca i  w tej  sprawie będzie dalej  prowadził 
korespondencję.

Halina Sajdo-Żyła – podziękowała za odpowiedź na wniosek w sprawie zakłócania porządku 
publicznego przy ul. Popiołka w Cieszynie.

Olgierd Lizoń – odnosząc się do odpowiedzi na interpelację w sprawie udostępnienia umów 
zawartych przez Miasto z p. Fr. Roche powiedział, że i tutaj otrzymał odpowiedź negatywną. 
W odpowiedzi  stwierdza się,  że nie  ma prawa zapoznać się  z  tymi  umowami i  skutkami 
zobowiązań ze strony Miasta. Sprawa nie jest zakończona.

Krzysztof  Kasztura –  złożył  wniosek  o  udostępnianie  radnym  w  formie  elektronicznej 
dokumentów, pism i zaproszeń tych, które mogą im być udostępnione.

Ad 8.

Alicja Wlach Wiceprzewodnicząca Rady – przestawiła wnioski komisji Rady.

1. Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej i Patologii Społecznej wystąpiła z wnioskiem 
dotyczącym  realizacji  programu  Korekcji  Wad  Postawy  dzieci  i  młodzieży 
cieszyńskich szkół, wniosek został skierowany do Burmistrza Miasta.

2. Klub  Radnych  „Nowa  Koalicja”  wystąpił  z  wnioskami  w  sprawie  cen  najmu  i 
korzystania  z  obiektów  użyteczności  publicznej  oraz  w  sprawie  przekazania 
pomieszczeń na moście „Przyjaźni” dla Zespołu Pieśni i Tańca Ziemi Cieszyńskiej.

3. Komisja  Rewizyjna  przedłożyła  sprawozdanie  z  kontroli  gospodarowania  mieniem 
komunalnym w zakresie najmu lokali mieszkalnych za czynsz wolny.

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała sentencję sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli 
gospodarowania  mieniem  komunalnym  w  zakresie  najmu  lokali  mieszkalnych  za  czynsz 
wolny.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 9.

Halina Bocheńska – udzieliła głosu radnemu Krzysztofowi Kaszturze.

Krzysztof  Kasztura –  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Wspólnota  dla  Cieszyna”  odczytał 
oświadczenie, w którym m.in. stwierdza się, że Klub Radnych „Wspólnota dla Cieszyna” nie 
widzi żadnych merytorycznych podstaw do jednostronnego zerwania koalicji przez radnych 
Platformy Obywatelskiej, jednocześnie deklaruje gotowość do merytorycznej współpracy dla 
dobra mieszkańców Cieszyna.

Halina  Bocheńska –  zwrócił  się  do  radnych  z  prośbą,  aby  nowe  składy  komisji 
ukonstytuowały się na pierwszych posiedzeniach komisji przed sesją czerwcową. 

Wojciech  Brachaczek –  zwracając  się  do  Przewodniczącej  Rady  przypomniał,  iż  do 
obowiązków Przewodniczącego Rady należy zwołanie pierwszych posiedzeń komisji Rady.

Halina Bocheńska   – odpowiadając radnemu W. Brachaczkowi zobowiązała się do zwołania 
pierwszych posiedzeń komisji w nowych składach. 
Następnie przedstawiła korespondencję adresowaną do Rady Miejskiej Cieszyna;

1. Wojewoda  Śląski  stwierdził  nieważność  uchwały  Rady  Miejskiej  Cieszyna  nr 
XX/187/08 w sprawie opłat za świadczenia prowadzonych przez Gminę Cieszyn 
przedszkoli publicznych, do rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody przygotował 
opinię  radca  prawny,  w  której  proponuje  nie  zaskarżanie  przedmiotowego 
rozstrzygnięcia nadzorczego.

2. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego przesłał zaproszenie na XX sesję 
Rady Powiatu, która odbyła się w dniu 26 maja br.

3. Zakłady  Przemysłu  Dziewiarskiego  „Juwenia”  pismem  z  dnia  15  maja  br. 
przekazały do wiadomości Rady Miejskiej pismo kierowane do Burmistrza Miasta 
w sprawie podjęcia skutecznych działań zmierzających do zaprzestania łamania 
przepisów ppoż. przez firmę „Juwenia Textil”. 

4. Pan Mirosław Chmiel pismem z dnia 20 kwietnia 2008 roku poinformował Radę 
Miejską, że wystąpił do Burmistrza Miasta o wypłacenie na jego rzecz zaległej 
kwoty 17 zł.

5. Pani Ewa Sowa przesłała do wiadomości Rady Miejskiej pismo z dnia 21 kwietnia 
br. kierowane do Burmistrza Miasta dot. zawiadomienia o wszczęciu postępowania 
w sprawie budowy bloków mieszkalnych przy ul. Konopnickiej w Cieszynie.

Dalej,  zwróciła się do radnego Czesława Banota z prośbą o przybliżenie zgłoszenia przez 
niego akcesu do pracy w Wojewódzkiej Radzie  Osób Niepełnosprawnych

Czesław Banot   – odpowiedział, że Urząd Marszałkowski w Katowicach ogłosił w internecie 
nabór do Wojewódzkiej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych. Po zapoznaniu 
się z ta ofertą wyraził gotowość pracy w tej Radzie. Od Rady Miejskiej oczekuje zgłoszenia 
jego kandydatury oraz udzielenia rekomendacji.

Halina Bocheńska – zwróciła się do radcy prawnego z prośbą o informację czy i w jakiej 
formie miałaby nastąpić zgłoszenie.

Jerzy Szweda radca prawny – odpowiedział, że Rada Miejska może wyrazić swoje poparcie 
dla  kandydatury  radnego  Cz.  Banota,  później  należałoby  ustalić  kto  dokona  samego  już 
zgłoszenia.
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Czesław Banot – dodał, że z posiadanych przez niego informacji wynika, iż zgłoszenia może 
dokonać Rada Miejska.

Halina  Bocheńska –  poddała  pod  głosowanie  zgłoszenie  oraz  udzielenie  rekomendacji 
radnemu  Czesławowi  Banotowi  do  Wojewódzkiej  Społecznej  Rady  do  Spraw  Osób 
Niepełnosprawnych w Katowicach. 

Rada  18  głosami  za,  przy  1  wstrzymującym  się  poparła  kandydaturę  radnego  Czesława 
Banota  do Wojewódzkiej  Społecznej  Rady  do  Spraw  Osób  Niepełnosprawnych  w 
Katowicach.

Ad 10.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cieszyna p. Halina Bocheńska stwierdziła, iż porządek obrad 
został wyczerpany i zamknęła dwudziesta trzecią sesję Rady Miejskiej Cieszyna.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
Monika Praski Wojciech Brachaczek

Przewodnicząca Rady Miejskiej
Halina Bocheńska
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